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Koosoleku  juhataja  küsis,  kas  komisjon  kinnitab  päevakorra.  Komisjon  kinnitas  päevakorra
ühehäälselt.

PÄEVAKORD:
1. Viljandi linna 2019. aasta II lisaeelarve kinnitamine (2019/213)
2. Transpordi ja ühistranspordi toimimine spaa tulekul Viljandi järve äärde
3. 2020. aasta volikogu ja komisjonide töögraafikud
4. Ettekanne „Infotehnoloogilised lahendused täna ja tulevikus“

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1
Viljandi linna 2019. aasta II lisaeelarve kinnitamine

KUULATI:
M. Timpson tutvustas eelnõud.

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.

OTSUSTATI:
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta II lisaeelarve kinnitamine“.



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2
Transpordi ja ühistranspordi toimimine spaa tulekul Viljandi järve äärde

KUULATI:
M.  Timpson  –  me  laseme  koostada  professionaalidel  Viljandi  linna  ühistranspordiskeemi.  See
puudutab spaad ja ka uut haiglat. Tulemusena peaksime saama teada, milline võiks olla optimaalne
bussiliinide võrk. Liikluskomisjonis arutati teemat ja laual oli kolm varianti: 1) ühistransport liigub
mööda tänast trajektoori ja spaa juurde üldse ei sõida, 2) ühistransport liigub Tartu tänavalt Aasa
tänavale ja sealt läbi Järve tänava spaa juurde. Spaa juurest liiguks ühistransport Kõrgemäe tänava
kaudu Tartu tänavale, 3) ühistransport liigub Tartu tänavalt Kõrgemäe tänavale ja spaa juurde ning
sealt  Aasa tänavakaudu Tartu tänavale tagasi.  Komisjon toetas varianti  2, et ühistransport  liigub
trajektooril  Tartu–Aasa–Järve–Kõrgemäe–Tartu.  Peatus  hakkab  asuma spaa-hotelli  lähistel  Järve
tänaval, Aasa tänavalt peatus likvideeritakse.

OTSUSTATI:
Info võeti teadmiseks.

Kell 17.30 saabus M. Markus koosolekule.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3
2020. aasta volikogu ja komisjonide töögraafikud 

KUULATI:
T. Juul tutvustab töögraafikut.

U. Suik teeb ettepaneku kutsuda avalike suhete ameti tutvustama suhtekorraldusteemalisi uuringuid
(nt rahulolu uuring, ettepanekute tegemised) erinevate aastate lõikes. Mida üldse tehtud on, kas on
olemas mingid plaanid? Kuidas linnaelanikud on rahul linnavalitsuse tööga?

OTSUSTATI:
1. Kinnitada 2020. aasta komisjoni töögraafik (lisatud protokollile).
2. Kutsuda komisjoni avalike suhete ja turismiamet rääkima linna suhtekorralduse teemadel.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4
Ettekanne „Infotehnoloogilised lahendused täna ja tulevikus“ 

Kuulati ettekannet.

Kell 18.25 lahkus U. Suik koosolekult.
Kell 18.27 lahkus V. Veigel koosolekult.

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)
Tõnu Juul Kadri Kobin
koosoleku juhataja protokollija


